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 براى من این ســوال پیش اومده که وقتى قانون اســت که در 
مســابقات والیبال از 2 داور خط استفاده شــود ، چرا ایران اصرار 

دارد از 4 داور خط استفاده کند؟
 اســتقلالى عزیز: مى دونید فرق کریس رونالــدو با ایمون زاید 
در چیــه؟ رونالدو در 90دقیقه 3 تــا گل مى زنه ولى ایمون زاید 

در10دقیقه این کار را انجام مى ده !!!
 سلام، طرفدار متوهم تیم سرخ براى تعریف از تیم محلى سرخ، 
جمله نخ نماى من خودم اســتقل...! به کار بــرده، یره هو اى حنا 

دیگه رنگ ندره. 
 آزمون الان 24 سالشه، چطور 25 سال پیش (سال73) به کره 

جنوبى گل زده؟!  کمى دقت کنید.

فتاحى سرپرست فدراسیون 
والیبال مى شود؟

مهلــت ثبت نام در انتخابات فدراســیون والیبال امــروز به پایان 
مى رسد و افشــین داورى، سرپرست کنونى و یکى از گزینه هایى 
کــه حضورش در انتخابات محتمل بود، هنــوز مراحل ثبت نام را 
انجام نداده است. داورى در ابتدا عنوان کرده بود که در انتخابات 
حضــور پیدا نخواهد کرد، اما در ادامــه نظرش تغییر کرد و حالا 
مى خواهد در انتخابات فدراسیون والیبال حضور پیدا کند. او براى 
ثبت نام در انتخابات باید ابتدا از ســمت خود اســتعفا کند و پس 
از اســتعفاى وى یک نفر باید به عنوان سرپرست اداره فدراسیون 
را در دســت بگیرد. به گزارش فارس گفته مى شود على فتاحى، 
سرپرست دبیرى فدراسیون والیبال گزینه جدى براى سرپرستى 

فدراسیون پیش از برگزارى انتخابات است. 

چراغ سبز آمریکایى ها به دعوت ایران 
فدراســیون وزنه بــردارى آمریکا از دعوت ایــران براى حضور در 
پنجمین دوره جام فجر خبر داد. به گزارش ایســنا، فدراســیون 
وزنه بــردارى آمریکا در ســایت خود اعلام کرد کــه براى حضور 
در مســابقات جام فجر ایران دعوت شــده و در این باره نوشت: 
«وزنه بردارى آمریکا براى حضور در پنجمین دوره جام فجر ایران 
که 12 تا 17 بهمن برگزار مى شود، دعوت شده است. این مسابقات 
توســط فدراســیون جهانى وزنه بردارى، جزو مسابقات گزینشى 
المپیک 2020 قرار گرفته و ســطح این مســابقات، نقره اى است. 
جــام فجر وزنه بــردارى در 7 وزن المپیکى مردان (61، 67، 73، 
81، 96، 109 و 109+ کیلوگرم ) برگزار مى شــود.» وزنه بردارى 
آمریکا در مورد حضور وزنه بردارانش در این مســابقات هم نوشت: 
«به وزنه بردارانى فرصت حضور در این مسابقات داده مى شود که 
بالاترین امتیاز را در هر وزن گرفته باشــند. کسب بالاترین امتیاز 
هم شــامل حضور در مسابقات ملى آمریکا و بین المللى در 6 ماه 

گذشته است.»

زاویه نگاه شما
از طفره رفتن رئیس باشگاه اولشتین تا تایید سایت هاى لهستانى

لیگ والیبال لهستان در آستانه یک انتقال جذاب است. مسئولان تیم ایندیکپل آزتس اولشتین لهستان 
مذاکراتى با مدیر برنامه هاى سید محمد موسوى مدافع وسط تیم ملى والیبال ایران داشتند تا بتوانند او 
را به خدمت بگیرند. بعد از آن که تیلور آمریکایى مدافع روى تور این تیم لهستانى به دلیل مصدومیت 
باید مدت ها دور از والیبال باشد، سران تیم ایندیکپل به سراغ موسوى رفتند تا او را جذب کنند. سایت 
لهستانى przegladsportowy درحالى تاکید کرد موسوى در آستانه پیوستن به تیم دهم فصل قبل لیگ 
والیبال لهستان است که توماژ یانکوفسکى رئیس این باشگاه لهستانى درباره جذب موسوى حرف هاى 
سربسته اى زد: «نمى خواهم درباره مذاکره با طرف ایرانى صحبتى داشته باشم. تنها مى توانم این را بگویم 
که بازیکن جدیدى که در این پســت به خدمت خواهیم گرفت، خارجى خواهد(غیرلهستانى) بود. » او 
درحالى این صحبت ها را مطرح کرده که یکى از سایت هاى لهستانى در این خصوص نوشته، ممکن است 
سید محمد موسوى به تیم دهم پلاس لیگا اضافه شود. به گفته رسانه هاى لهستانى مسئولان این باشگاه 
در حال مذاکره با ســید محمد موسوى، ملى پوش والیبال ایران هستند تا بتوانند این بازیکن 32 ساله 
را جذب کنند. افشا نکردن مذاکره با موسوى شاید به این دلیل باشد که هنوز تکلیف تیلور آمریکایى 
در این تیم لهستانى مشخص نیست. او درحالى مصدوم است و باید مورد عمل جراحى قرار بگیرد 
که رئیس باشگاه در واکنش به ماندن یا رفتن او مى گوید: «ما هنوز نمى دانیم که باید قرارداد 
بازیکن آمریکایى خود را فسخ کنیم یا دوباره با او مذاکره کنیم، چراکه آویلل مى تواند 
در نیم فصل دوم براى ما به میدان برود. به همین خاطر نمى خواهم درمورد مذاکره 
با بازیکن ایرانى اظهارنظر کنم. » با این حال اما به نظر مى رسد لهستانى ها براى 
جذب محمد موسوى تصمیم شان را گرفته اند. یکى از سایت هاى لهستانى 
با بررسى عملکرد موسوى او را بهترین والیبالیست ایران خواند و نوشت: 
«موسوى یکى از بهترین والیبالیست هاى ایران است. او از سال 2008 
تاکنون در تیم ملى بازى مى کند. او تاکنون فقط در باشــگاه هاى 
ایران بازى کرده و 11 بار قهرمان شده. سال گذشته خبرى درمورد 
او منتشر شــد که با تیم اشتچین لهستان به توافق رسیده ، اما 
این قرارداد هیچ گاه منعقد نشــد. اگر موســوى تصمیم بگیرد 
خارج از ایران بازى کند و به پلاس لیگا برود، سومین ایرانى در 
لیگ لهستان خواهد بود. میلاد عبادى پور 2 سال است که در 
اسکرابلچاتوف بازى مى  کند و پوریا فیاضى هم امسال به بدزین 
قرارداد  شدن  منعقد  درحالى  لهستانى  سایت هاى  پیوسته. » 
موسوى با باشگاه لهســتانى را به تصمیم او موکول کرده اند 
که در داخل هم شنیده مى شــود 99درصد کارهاى پیوستن 

موسوى به پلاس لیگا قطعى شده است.

سید در آستانه پیوستن به پلاس لیگا!

تیــم ملى بوکس ایــران براى حضــور در تورنمنت بین المللى 
مجارســتان 19 بهمن ماه ســال 97 به وین رفت که در طول 
ســفر یکى از اعضاى تیم به نام مبین کهرازه از کاروان ایران در 
فرودگاه شهر وین جدا شد و حتى کادرفنى تیم ملى بوکس پس 
از کنکاش موفق نشدند که او را پیدا کنند.  سرانجام پس از چند 
روز با مصاحبه هایى که کهرازه با رسانه هاى خارجى انجام داد،  
خبر از پناهندگى خود به کشور اتریش را رسانه اى کرد. پس از 
آن عیسى گل محمدى  سرپرست سابق تیم ملى مصاحبه هایى را 

انجام داد و انتقادات زیادى را به فدراسیون بوکس وارد کرد که 
سرانجام در همان مقطع رئیس فدراسیون بوکس از گل محمدى  
به دلیل توهین، تهدید، نشر اکاذیب و... شکایت کرد . به گزارش 
فــارس این پرونــده کماکان در جریان اســت اما گل محمدى  
به واســطه ایراد اتهامات واهى از آقاى رئیس شکایت کرد و این 
پرونده چندین مــاه در جریان بود که در نهایت دادگاه حکم به 
مربى شــاکى داد و رئیس فدراســیون را محکوم کرد. سرانجام 
دیروز گل محمدى حکم جلب رئیس فدراســیون را گرفت و با 

مراجعه به دفتر فدراســیون بوکس حســین ثورى بازداشت و 
روانه کلانترى شد. درنهایت اما با پادرمیانى رئیس کمیته ملى 
المپیک اختلاف رئیس بوکس و سرمربى پیشین ختم به  خیر 
شد. رضا صالحى امیرى تلفنى با گل محمدى صحبت کرد تا این 
مشکل را حل کند. پس از صحبت صالحى امیرى با گل محمدى، 
او شــکایتش از ثورى را پــس گرفت. قرار اســت در روزهاى 
آینده جلســه اى به میزبانى صالحى امیــرى و با حضور ثورى و 
گل محمدى برگزار شود و دوطرف به اختلافات خود پایان دهند.

رضا لایق سرمربى تیم ملى 
کشتى آزاد ناشنوایان شد

مهــران تیشــه گران رئیــس فدراســیون 
ناشنوایان در حکمى رضا لایق دبیر اسبق 
فدراسیون کشتى را به عنوان سرمربى تیم 
ملى کشتى آزاد ناشــنوایان منصوب کرد. 
ایــن اتفاق درحالى افتاد که مدتى اســت 
حمید بنى تمیم سرپرست اسبق فدراسیون 
کشتى نیز با حکم تیشه گران به عنوان دبیر 

فدراسیون ناشنوایان انتخاب شده بود.

ثبت نام افشاردوست در 
انتخابات والیبال

در ادامــه ثبت نــام نامزدها بــراى انتخابات 
فدراســیون والیبال، دیروز در فاصله یک روز 
مانده تا پایان زمان اعلام شده براى نام نویسى 
کاندیداها، محمود افشاردوســت دبیر ســابق 
فدراســیون والیبال نیز نام نویسى کرد. پیش 
از ایــن نیز علیرضا ســلیمى آوانســر، احمد 
سعادتمند، ســیامک عزیزى، على نیک نام فر، 
امیرحســین منظمى و علــى دریابیگى براى 
حضــور در انتخابات والیبال نام نویســى کرده 

بودند. ثبت نام از کاندیداها تا امروز ادامه دارد.

تعلل در انتخاب سرپرست 
فدراسیون دوومیدانى

دوره 4 ســاله کیهانــى، رئیس فدراســیون 
دوومیدانى از 15 شهریور به پایان رسیده اما هنوز 
وزارت ورزش سرپرســتى براى این فدراسیون 
معرفى نکرده تا روند قانونى ثبت نام کاندیداها 
و برگزارى انتخابات را انجام دهد. هر چند براى 
سرپرستى این فدراســیون گزینه هایى چون 
گوارى، ناظمى، مهدى مستجاب الدعوه و... به 
میان آمده اما وزارت ورزش در مورد هیچ کدام از 
آن ها اظهار نظر نکرده و مشخص نیست که چه 
زمانى سرپرست جدید معرفى مى شود. کیهانى 
در مورد پایان زمان ریاست خود به ایسنا گفت: 
«15 شهریور چهارمین سال برگزارى مجمع و 
انتخاب شدنم به عنوان رئیس این فدراسیون 
بــود و دوره ام از این نظر به پایان رســیده، اما 
ابلاغم را از 18 مهر دریافت کردم.» این در حالى 
است که اسبقیان، مدیرکل دفتر امور مشترك 
فدراســیون ها اعلام کرده که ملاك در تعیین 

زمان ریاست راى مجمع است.

سوژه

خبر

اخبار

انتقــاد مجیدى از بازیکنان دعوت شــده، نتایج 
ناامیدکننده تیم ملى امید و اختلاف ســرمربى با 
یکى از اعضاى کمیته فنى تیم ملى امید، خیلى 
زود این تیم را به حاشــیه برده و نکته جالب تر، 
سکوت فدراسیون و مهدى تاج است؛ سکوتى که 
در فاصلــه 3 ماه به دور آخــر مقدماتى المپیک 
مى تواند کشنده باشد و باز هم حسرت المپیک را 
به دل فوتبال ایران بگذارد. به گزارش ایسنا، پس 
از جدایــى مجیدى از اســتقلال، نام او به عنوان 
یکــى از گزینه هاى ســرمربیگرى تیم ملى امید 
مطرح شــد تا کاپیتان سابق استقلال آلترناتیوى 
براى یحیى گل محمدى باشــد. على رغم مذاکره 
طولانى مهــدى تاج با گل محمــدى، این مربى 
تصمیم گفت قراردادش را با تیم باشــگاهى اش 
تمدید کنــد تا راه نیمکت تیــم ملى امید براى 
مجیدى باز شــود. ســرانجام با بحث هاى فراوان 
و با وجــود بعضى انتقــادات، اســطوره آبى ها، 
ســرمربى تیم ملى امید شــد تا نخستین تجربه  
سرمربیگرى اش در تیمى باشد که رویاى حضور 
در المپیک را در ســر مى پروراند. سپردن کار به 
مربى که نــه تجربه کار با تیم هاى پایه را دارد و 
نه تا آن زمان ســرمربى تیمى بوده، خطرى بود 
که رئیس فدراســیون به جان خرید. بسیارى از 
اهالى فوتبال و بخصوص کارشناسان فوتبال پایه 
با این انتخــاب موافق نبودند. 2 بــازى ابتدایى 
تیــم مجیدى برابر تیم ملى بزرگســالان و نفت 
مسجدسلیمان بود که عملکرد شاگردان مجیدى 

رضایت بخش نبــود. تیم ملى امید نه مقابل نفت 
مسجدسلیمان خوب بازى کرد و نه در مقابل تیم 
عجیــب و غریب ویلموتس - با دعوت از بازیکنان 
شــاغل در لیگ برتر - راضى کننده ظاهر شــد. 
مجیدى خواستار حضور مربى اسپانیایى در کادر 
فنى شده بود که این اتفاق رخ نداد و در تصمیمى 
غافلگیرکننده امید نمازى، سرمربى فصل گذشته 
ذوب آهــن قبول کرد کــه در راه المپیک 2020 
توکیو دســتیار مجیدى باشد و این در حالى بود 
که 2 گزینه مجیدى براى دســتیارى اش که یک 
مربى صربستانى و یک مربى اسپانیایى بود، مورد 

قبول فدراسیون فوتبال قرار نگرفت. 
  

برگزارى اردوى تیم ملى امید در تهران با حداکثر 
امکاناتى که فدراسیون مى توانست در اختیار این 
تیم بگذارد، آغاز شــد و پــس از آن، تیم راهى 
ازبکســتان شــد تا 2 دیدار دوســتانه را با تیم 
امید این کشــور برگزار کنــد. 2 باخت که یکى 
از آن هــا با نتیجه ســنگین 4 - یک بود، حاصل 
تلاش مجیدى و بازیکنانش بود که این مســئله 
خشم ســرمربى را در پى داشــت. مخالفت یکى 
از اعضــاى کمیته فنى تیم ملــى امید با مربیان 
مدنظر مجیدى، انتقاد مجیدى از بازیکنان دعوت 
شــده به اردو و برخى مشکلات دیگر، خیلى زود 
رابطه او با فدراســیون را زاویه دار کرد. اتفاقى که 
به طور قطــع به ضرر امیدهاى ایران اســت اما 
مصاحبه آقاى ســرمربى باعث شــد حالا بعضى 

از بازیکنان نیز دربــاره عملکرد او صحبت کنند 
و از کارش ناراضى باشــند. بــه وجود آمدن این 
همه اختــلاف، آن هم بعد از گذشــت کمتر از 
4 مــاه خیلى زود تیم را به حاشــیه برد و نکته 
ناامیدکننده، پاســخگو نبودن فدراسیون و حتى 
مدیر تیم ملى امید درباره حواشى این تیم است. 
شاید انتخاب مجیدى به عنوان سرمربى انتخاب 
جسورانه اى بود اما حالا مهدى تاج و فدراسیونش 
باید پاســخگوى این انتخاب باشند؛ پاسخگویى 
درباره اختلاف ها و شــبهاتى که مجیدى در مورد 
لیست دعوت شــده مطرح کرد و البته مهم ترین 

مســئله یعنى نتایج تیم ملى امید. شــاید دیدار 
دوســتانه عیار خوبى براى ارزش گذارى بار فنى 
تیم ملى نباشــد اما دریافــت 4 گل از تیمى که 
مى توانــد رقیب ایران در راه صعــود به المپیک 
باشد، بسیار ناامیدکننده اســت و عملکرد کادر 
فنى را تحت الشــعاع قرار مى دهــد. در فاصله 3 
ماه تا شــروع آخرین مرحلــه مقدماتى المپیک، 
 فدراســیون پنج ســتاره  باید چاره اى براى این 
مســئله بیندیشد تا سرانجام همکارى مجیدى و 

امیدها به پایانى خوش ختم شود. 

بازتاب صحبت هاى دایى درباره رونالدو در مارکاآیا فرهاد مجیدى انتخاب غلطى بود؟سکوت فدراسیون 5 ستاره در قبال وضعیت نامناسب تیم ملى امید 
صحبت هاى آقاى گل ایرانى فوتبال جهان در روزنامه مارکا اســپانیا هم بازتاب یافته اســت. 
تیم ملى فوتبال پرتغال در شــرایطى در دیدار مقابل لیتوانى در مرحله مقدماتى یورو 2020 
به مصاف هم رفتند که کریســتیانو رونالدو موفق شــد در این بازى 4 گل براى پرتغال به ثمر 
برســاند. رونالدو با این گل ها، تعداد گل هاى ملى خود را به عدد 93 رساند تا به على دایى که 
با 109 گل آقاى گل فعلى فوتبال جهان است، نزدیک تر شود. دایى در گفت وگو با روزنامه  ابولا   
پرتغال اعلام کرده بود که رکوردها براى شکســته شدن است و رونالدو هم رکورد او را خواهد 
شکســت. این صحبت هاى دایى در روزنامه معتبر  مارکا  اســپانیا هم بازتاب یافته است: «فکر 
مى کنم رونالدو رکورد 109 گل ملى مرا بشــکند. من نگران از دست رفتن این رکورد نیستم. 

این بخشى از فوتبال است. رکوردها براى شکسته شدن است.»

ســوژهــســوژهــ

گل محمدى سرانجام حکم جلب رئیس  آقاى رئیس بازداشت و آزاد شد!
فدراسیون بوکس را اجرا کرد

اســتقلال جــدا از گرفتن نتایج بد در داخــل از زمین، بیرون از زمین هم حال  و روز خوشــى ندارد و 
آبى پوشــان براى گذراندن لیگ نوزدهم با مشکلات گوناگونى دســت وپنجه نرم مى کنند. از روزى که 
اســتراماچونى پایش به ایران رسید، بحث حضور دستیار ایرانى در اســتقلال مطرح شد. ابتدا رحمان 
رضایى، بازیکن سابق تیم ملى ایران که سابقه بازى در سرى  آ ایتالیا را هم در کارنامه خود دارد به عنوان 
دستیار داخلى استراماچونى معرفى شد، اما مدیران آبى که اعتقاد چندانى به این مربى نداشتند، دلایلى 
مختلفى مانند حضور او در پرسپولیس را مطرح کردند و روى نام او، خط قرمز کشیدند. بعد از رد شدن 
حضور رحمان رضایى، مدیران استقلال عزم خود را جزم کردند تا یک دستیار ایرانى دیگر را به کادرفنى 
تیم شان اضافه کنند. در همین راستا، آن ها خیلى سریع پیروز قربانى را به استراماچونى معرفى کردند، 
اما با ناهماهنگى هاى ایجاد شده، پیروز قربانى هم نتوانست به استقلال اضافه شود و نیامده، استقلال را 
ترك کرد تا حضور دســتیار ایرانى به یکى از معضلات تیم استقلال تبدیل شود. استقلالى ها که بعد از 
منصور پورحیدرى، همیشــه خلا یک مدیر را در تیم شان احساس مى کنند، به نظر مى رسد این فصل را 
هم، با این مشکلات سر کنند و در تیم شان خلا یک بزرگ تر را احساس کنند. غیر از تمام این مسائل، 
پیشکســوتانى و مدیرانى که از تیم دور مانده اند هم به جاى این که هواى استقلال را داشته باشند، علیه 
منافع باشگاه صحبت مى کنند و انگار در دنیاى فوتبال، اهدافى بزرگ تر از موفقیت استقلال دارند و در 

راستاى این اهداف حرکت مى کنند. 

پیشکسوتان، استقلال و حاشیه هاى تمام نشدنى

سپاهان با 3 لباس مختلف 
در یک فصل

تیم فوتبال ســپاهان در 2 هفتــه ابتدایى لیگ با 
یک لباس به میدان رفت که قرار نیســت از هفته 
ســوم به بعد از آن ها اســتفاده کند. نکته جالب 
تغییــر لباس این تیم این اســت کــه لباس هاى 
جدیدشان قرار اســت باز هم براى نیم فصل دوم 
تغییر کند. بسیارى از تیم هاى فوتبال در دنیا قبل 
از شروع مســابقات هر فصل از پیراهن هاى اصلى 
خود رونمایى و تا پایان هر فصل از همان لباس ها 
استفاده مى کنند. بعضى از تیم ها مثل بایرن مونیخ 
نیــز در آخرین بازى هــاى هر فصل بــا پیراهن 
جدیدشــان به میدان مى روند. باشــگاه سپاهان 
از پیراهن هــاى جدید این تیــم رونمایى کرد که 
بجــز حذف چند خط ســیاه از روى لباس و یقه 
متفاوت تغییر زیــادى نکرده و لباس دروازه بان ها 
هم بدون تغییر بود. نکته جالب توجه این اســت 
که باشگاه سپاهان اعلام کرده  این پیراهن باز هم 

در نیم فصل دوم تغییر مى کند. 


